
Tallinna Mustamäe Riigigümnaasiumi hoolekogu koosolek   

 

Toimumiskoht: Tallinn                       1-5/24/6                                                                  

Toimumisaeg: 27.11.2024, kell 16.00 – 17.45  

 

Juhataja: Raino Liblik 

Osalejad: Marja-Liisa Veiser, Triin Käpp, Eduard Valli, Katrin Raud, Pille Kink, Diana 

Poudel. 

Protokollis: Katrin Raud 

 

Päevakord: 

1. Tutvumine ja hoolekogu töökord 

2. Esimehe, aseesimehe ja sekretäri valimine 

3. Tegevuste planeerimine, kaardistamine 

4. Päevakorda lisatud ettepanekud 

5. Vaba vestlus olulistel teemadel 

 

1. Hoolekogu liikmete tutvustusring. 

 

Triin Käpp - koolipidaja esindaja (HTM) 

Marja-Liisa Veiser - Mustamäe linnaosa vanem 

Hanno Tomberg - TalTechi esindaja (toetava organisatsiooni esindaja) - viibis Eestist eemal, 

ei saanud seekord osaleda 

Pille Kink - G1 lapsevanemate esindaja 

Diana Poudel - G2 lapsevanemate esindaja 

Katrin Raud - õpetajate esindaja 

Eduard Valli - õpilaste esindaja 

 

1.1 Hoolekogu töökord. 

 

⅔ hoolekogu liikmetest peab osalema. Korduskohtumine kokku kutsuda 5 tööpäeva jooksul. 

Koosoleku kutsub kokku hoolekogu esimees või aseesimees. 

Hoolekogu kontaktid on väljas kooli kodulehel. 

Hoolekogu liikme arvamus on tema isiklik arvamus ja hoolekogu üldine arvamus peab olema 

eelnevalt kooskõlastatud kõigi hoolekogu liikmetega. 

 

Hoolekogu peaks aasta jooksul kohtuma vähemalt kord nelja kuu jooksul (aastas min 3 

kohtumist). 

 

2. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe valimine. 

Enda kandidatuuri esimehe kohale esitas Diana Poudel, aseesimeheks esitati Eduard Valli. 

Hoolekogu liikmed kinnitasid selle valiku ühehäälselt.  

Hoolekogu sekretäriks esitati Katrin Raud. Kinnitati ühehäälselt. 



3. Tegevuste planeerimine, kaardistamine 

 

Kui arengukava ära kinnitatakse siis selle põhjal saab tegevusi planeerida. 

4. Päevakorda lisatud teemad. 

4.1 Vastuvõtukorra muutmise plaanid 

Ei ole veel lõplikku lahendust. Plaan teha HARTA koolidega ühine kandideerimine vähemalt 

samas ajavahemikus. Veel on lahtine, kuidas koolide prioriteedid seada - kui valikuid ei tee, 

tuleb väga palju vestlusi, mida koolipersonal ei jõua hallata. 

Hinded - kas ja kui suures osas tuleks arvestada? 

Vestlus - esmajoones kooli võimalus ennast õpilasele tutvustada, mõjutada valikutes. 

Akadeemiline test - idee teha ühine akadeemiline test (ei sisalda matemaatikat ja eesti keelt - 

need tulemused tulevad põhikooli lõpueksamist). 

Jaanuari esimeseks pooleks peavad olema tingimused täpsemalt paigas. HTM-i peab jõudma 

vastuvõtukord veebruari alguses. 

4.2 Matemaatika tempogrupid 

Allesolevad toimivad hästi. Ühe õpetajaga lõppes töösuhe ja seetõttu pandi osa gruppe 

kokku.  

G2 Neptuunis ja G2 Merkuuris ei toimi kahe erineva tempoga grupi koos süsteem. Kool 

püüab leida matemaatika õpetajat, kuid kui see uueks aastaks ei õnnestu, muudetakse 

tunniplaani. 

4.3 Õpilasfirmade edenemine 

Edaspidi tuleb tuua oma kooli ja teha kõike siin, praegu erinev tase. Arutelu mentorite 

kaasamise teemal. Järgmine aasta tuleb protsessid ümber teha. Esimene aasta hariv 

õppekogemus. 

Tehnopoliga suhelda mentorite teemal. 

13.12 õpilasfirmade laat - kool mõtleb, kas see on lapsevanematele avatud. 

5. Vaba vestlus olulistel teemadel. 

• Keemia tase G1 väga erinev - võtab aega, et ühisele tasemele jõuda. Kui on mingeid 

probleeme, tuleb anda sellest oma esindajale hoolekogus teada. 

• Ruumipuudus garderoobis - asjaga tegeletakse, aga kui on häid ideid, võib julgelt 

märku anda. 

• Uurimistöö e-kursus valmis - saab iseseisvalt teha. 

• Klassides temperatuur veidi erineb - üldiselt peaks kõik normi piires olema, aga osad 

jahedamad ja osad umbsemad. 

• Õpilased võiks kujundada kosmonaudi temaatikat ise, mitte kasutada AI-d nii palju. 

Pigem võiks kooli kunstiring kujundada.  
 


